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Godinu pandemije koronavirusa u Srbiji obeležila velika ulaganja u zdravstvo 

Proteklu godinu obeležila su velika ulaganja u zdravstvo. Samo u dve kovid bolnice u Batajnici i Kruševcu 

uloženo je oko 100 miliona evra. Otvorene su dve moderne laboratorije u Beogradu i Nišu, 

rekonstruisane bolnice i nabavljana oprema. 

Kovid bolnica u Kruševcu izgrađena je za 131 dan. Kapacitet poluintenzivne i intenzivne nege je 500 

pacijenata. U opremu je uloženo devet i po miliona evra. 

"Pored svakog pacijenta nalazi se respirator sa mogućnošću i za invazivnu i za neinvazivnu opsigenu 

potporu, odnosno terapiju, pored svakog pacijenta se nalazi najsavremeniji monitoring, najsavremenije 

infuzione pumpe, pumpe za prehranu pacijenata", naveo je koordinator kovid bolnice u Kruševcu, dr 

Vladan Cvetanović. 

U Zdravstvenom centru Užice, kome gravitira 300.000 stanovnika Zlatiborskog okruga, nabavljena je 

oprema vredna tri miliona evra za deset domova zdravlja i tri bolnice. 

"To su dva nova digitalna rendgen aparata u Domu zdravlja i bolnici, novi skener, nova angio-sala, zatim 

za Dom zdravlja Sjenica, mobilni i još jedan rendgen aparat stacionarni od oko 100.000 evra", rekao je dr 

Miloš Božović, direktor Zdravstvenog centra Užice. 

Država je u izgradnju "Vatrenog oka" u Nišu uložila tri i po miliona evra, a kompletnu opremu vrednu oko 

500.000 evra donirala je kineska kompanija "Si Đin". 



 
 

"Suština ove laboratorije jeste da je oko 450 kvadratnih metara laboratorije potpuno pod kontrolisanim 

pritiskom, takozvanim negativnim pritiskom. To znači da bilo koji infektivni agens koji uđe u laboratoriju 

jednostavno je sprečen da izađe i to je vrlo visok nivo zaštite, pre svega za okruženje i za stanovništvo", 

istakla je direktorka laboratorije "Vatreno oko" u Beogradu, Jelena Begović. 

Pre četiri meseca počela je rekonstrukcija 13.500 kvadrata bolnice u Vranju. 

"Sa novom savremenom bolnicom, odnosno bolnicom pod jednim krovom biće stvoreni uslovi za 

otvaranje novih radnih mesta, ali i za stručno usavršavanje jer će nivo pružanja zdravstvenih usluga 

našim korisnicima biti podignut na jedan bolji i viši nivo", kazala je dr Ljiljana Antić, direktorka 

Zdravstvenog centra Vranje. 

Plan je da se nadogradi i ortopedsko, urološko, očno i interno odeljenje i nabavi nova oprema – za ceo 

posao odvojeno je milijardu i četiristo miliona dinara. 

 

 

Đerlek objašnjava koliko vremena nakon vakcinacije dobijamo imunitet na koronu 

Državni sekretar u Ministarstvu zdravlja, dr Mirsad Đerlek, kaže za RTS da je danas počela imunizacija 

zdravstvenih radnika na 20 punktova samo u Beogradu. Napominje da ima i onih koji ne žele da prime 

vakcinu, ali da država ne želi teror i da nekoga primorava na imunizaciju. Ukazuje da se sedam do 15 

dana nakon druge primljene doze vakcine može reći da imamo imunitet. 

U Srbiji je danas počela masovna vakcinacija zdravstvenih radnika. Mirsad Đerlek je, gostujući u 

Beogradskoj hronici, rekao da imunizacija još traje. 



 
 

"Samo u Beogradu ima preko 20 vakcinalnih punktova, a danas ćemo pokušati da vakcinišemo nešto 

manje od 3.000 ljudi. Ima i onih koji neće da prime vakcinu, pričamo o zdravstvenim radnicima", kazao je 

Đerlek. 

Prema njegovim rečima, svaka medicinska usluga zbog nekih eventualnih sudskih postupaka mora da 

ima papir. 

"Mi svim ljudima dajemo vodič za vakcinaciju gde sve piše o toj vakcini i sami odlučujete da li ćete primiti 

ili ne. ALIMS garantuje da je svaka vakcina bezbedna", naveo je Đerlek. 

Napominje da ako je milion ljudi primilo u Americi može da se desi na toliki broj neko neželjeno dejstvo. 

Prvi prilog je zato da se dâ saglasnost, drugi da se daju podaci. 

"Svi koji treba da prime vakcinu moraju prvo da budu zdravi. Ali ako postoje kontraindikacije, ne možete 

da primite vakcinu. Prvo vas lekar opšte prakse ili specijalista sve pita detaljno, a posebno o alergijskim 

reakcijama i svim stanjima bolesti koji bi eventualno mogli da ugroze vaše zdravlje", napominje Đerlek. 

Ističe da država ne želi nikakav teror i da prisiljava nekoga da primi vakcinu. 

"Ja mislim da ovi ljudi koji su uveče u noćnim klubovima ne vode računa o svom zdravlju. Mi takve 

vidimo za sedam dana u bolnici. Moram da kažem da smo izgubili dva divna čoveka, dva divna lekara, 

koja su osam meseci u kovid sistemu. Želim da izrazim saučešće svima koji su izgubili nekoga zbog 

kovida. To su ljudi od 37 i 41 godinu", kazao je Đerlek. 

Smatra da i to dovoljno govori koliko bi trebalo da se odazovemo vakcinaciji. 

"Ako iko prati istoriju medicine, vakcine su spasavale živote. Mi smo u 21. veku, a vakcina je počela da se 

pravi u 18. veku. 'Fajzer' već 20 godina ulaže u svoje laboratorije", dodaje Đerlek. 

Napominje da je umrlo mnogo više ljudi koji nisu primili vakcinu od onih koji su primili. Poručuje da je 

vakcina bezbedna i da je to pokazala Agencija za lekove. 

"Posle prve doze vakcine, počinje da se stvara imunitet, a posle 21 dan se prima druga doza. Posle 

sedam, najviše 15 dana, možemo reći da imamo imunitet. Ta vakcina koja se daje, kažu da stvara mnogo 

jači imunitet i antitela nego što stičemo zaražavanjem", navodi Đerlek. 

Vakcinacija će se obaviti u tri faze. 

"Operativni plan je podložan promenama, jer će imunizacija zavisiti od situacije i vakcina koje su 

smeštene na 'Torlaku'", istakao je Đerlek. 

Napominje da nije bilo neželjenih reakcija kod onih koji su danas primili vakcinu. 



 
 

 

 

Šef Svetske zdravstvene organizacije u Srbiji o najtežim momentima epidemije i kada ćemo PONOVNO 

BITI "SLOBODNI" 

Očekujemo da će prva polovina godine biti slična ovoj iza nas, jer je epidemija u toku, a za to vreme 

vakcinacija još neće pokazati svoj maksimum. 

To kaže u intervjuu za "Blic" dr Marijan Ivanuša, direktor Kancelarije Svetske zdravstvene organizacije 

(SZO) u Srbiji. Kako dodaje, ako vakcine budu dostupne i sprovede se masovna vakcinacija pre leta, 

možemo da očekujemo opušteniju drugu polovinu godine. 

Otkad je krenula borba sa virusom Covid-19, prošli smo kroz različite faze, od očekivanja da ćemo se lako 

izboriti sa virusom do dramatičnih situacija. Za ovih godinu dana, šta je istinski bilo najteže, planetarno 

gledano? 

- Ozbiljan izazov je predstavljalo da, kako ljudi tako i države, shvate da se radi o ozbiljnoj pandemiji koja 

utiče na sve aspekte života, od ekonomije na globalnom, nacionalnom i ličnom nivou, do zdravlja, 

društvenog života, ali i ličnog emotivnog doživljaja svakog od nas. Dobro razumevanje ozbiljnosti 

situacije preduslov je za solidarnost i saradnju unutar porodice, u radnom kolektivu, unutar pojedine 

države, ali svakako i globalno. Solidarnost je ključna za dostupnost dragocenih, ali ograničenih resursa za 

sprečavanje infekcije i lečenje bolesti. Ima mnogo pokazatelja da je solidarnost u određenim fazama 

pandemije bila na visokom nivou, ali ima i mesta za dalje unapređenje. 



 
 

Kako ste doživeli ovu borbu, kada ste bili najviše zabrinuti? 

- Kada je u Srbiji proglašena vanredna situacija, ja sam bio u inostranstvu. Kako su se granice zatvorile, 

avio-kompanija me je obavestila da mi kao stranom državljaninu neće dozvoliti ukrcavanje na povratni 

let za Beograd. Upeo sam da rešim tu situaciju, ali je zaustavljanje života u proleće 2020. godine bio 

jasan pokazatelj koliko oštre mogu da budu mere za zaustavljanje epidemije. Praktično u isto vreme me 

je ministar zdravlja, dr Lončar, pozvao tražeći pomoć SZO u nabavci PCR testova za Srbiju. Imajući u vidu 

sve što se dešavalo, to je verovatno, za mene lično, bio najstresniji dan u toku ove epidemije. Ipak, 

odličnom saradnjom i entuzijazmom uspeli smo da obezbedimo nekoliko hiljada PCR testova, što je u 

prvoj polovini marta bila velika količina imajući u vidu situaciju na globalnom tržištu u tom trenutku. 

Kakvo je vaše mišljenje, koliko nam je kovid promenio živote, jer epidemija nije samo zdravstveni 

problem, već i ekonomski, socijalni, psihološki... 

- Ova pandemija utiče na žitote svih, svuda u svetu. Naravno, najviše traga je ostavila na one koji su 

izgubili osobu koju su voleli. Nekima je korona virus ostavio dugotrajne zdravstvene posledice, a neki 

ljudi će trpeti ekonomske posledice zato što su izgubili posao. Pošto se virus prenosi bliskim kontaktom, 

fizička distanca, izolacija, zatvaranje škola, fakulteta imaju veliki uticaj na svakodnevni život. U 

nefunkcionalnim porodicama češće su problemi zavisnosti i nasilja. Povećava se učestalost mentalnih 

problema kod mnogih ljudi. Uz to treba napomenuti da je pandemija još uvek u toku i da će da potraje 

još neko vreme. To znači da će trajati relativno dugo da se stanje normalizuje i da će nekim ljudima i 

zajednicama biti potrebno više godina da se oporave. 

Kako se Srbija snašla u svemu tome, gde smo bili dobri, a gde smo možda grešili? 

- Srbija je jako brzo prebacila zdravstveni sistem na kovid. Za vreme globalne nestašice uspela je da 

nabavi zavidne količine medicinskog materijala i aparata. Iz više razloga ljudi su se ponašali jako 

opušteno, što je bio razlog za pogoršanje epidemiološke situacije tokom leta. Slično kao i u drugim 

zemljama, postoji određeni broj ljudi koji su mišljenja da je kovid nešto što se događa drugima, ili su 

ubeđeni da je kovid bezazlena bolest. To su većinom razlozi zašto se ovaj jesenji talas tako brzo širi, ne 

samo u Srbiji već u čitavoj Evropi. Brojne slave i praznici koji su inače u Srbiji odlična prilika da se prikaže 

gostoprimstvo, sada su izuzetno veliki rizik za širenje zaraze. 

Kako ocenjujete, kako će nam izgledati ova godina, kada ćemo osetiti prve znake "slobode"? 

- Odgovor na ovo pitanje za sada nemam. Očekujemo da će prva polovina godine biti slična ovoj iza nas, 

jer je epidemija još u toku, a za to vreme vakcinacija još neće pokazati svoj maksimalan uticaj na širenje 

virusa. Ako vakcine budu dostupne i sprovede se masovna vakcinacija pre leta, očekujem opušteniju 

drugu polovinu godine. To je za sada još uvek optimističan pogled. 

Kada je realno očekivati pravu masovnu vakcinaciju u Srbiji? 

- Prethodnih nedelja tek su na globalnu scenu došle prve vakcine. Njihove su količine ograničene, pa ne 

možemo dati procenu kada tačno počinje masovna vakcinacija. Nadam se da će započeti do leta, ali 

ćemo za preciznije procene ipak morati da sačekamo još neko vreme. 



 
 

Bogate zemlje su prve obezbedile vakcine, kako će biti sa siromašnima, čemu oni mogu da se nadaju? 

- U toku prethodnih epidemija naučili smo se da bogate zemlje najpre pobrinu za svoje građane. 

Poslednjih godina SZO je puno radila na tome da se državama obezbedi što ravnopravnija dostupnost 

javno-zdravstvenim dobrima. U toku ove pandemije SZO i brojni partneri intenzivno su radili kako bi 

testovi, lekovi, medicinska oprema i vakcine bili dostupni svim državama. U Kovaks inicijativu, Svetske 

zdravstvene organizacije, koja ima za cilj minimalnu dostupnost vakcini, uključilo se preko 180 država, i 

bogate i siromašne. Plan je da se u 2021. godini preko ove inicijative obezbedi preko dve milijarde doza 

vakcina. 

Kako ćete pamtiti 2020. godinu? 

- Kina je obavestila SZO o grupi pacijenata sa upalom pluća nepoznatog uzroka, pre tačno godinu dana. 

Iako je SZO krajem januara proglasila javno-zdravstvenu vanrednu situaciju na međunarodnom nivou, 

malo ko je mogao da očekuje ovakvu ozbiljnost pandemije. U februaru 2020. godine dr Hans Kluge, 

direktor SZO za Evropu, došao je u Srbiju, u sklopu posete zemljama Zapadnog Balkana. Srbija je prva 

zemlja koju je posetio, ali je nakon jednog dana prekinuo posetu kako bi otputovao u Italiju zbog ozbiljne 

epidemiološke situacije u toj zemlji. Tada smo smo već svi shvatili da nas čeka izuzetno ozbiljna 

pandemija. 

I za kraj, kada možemo očekivati da konačno odjavimo pandemiju? 

- Ja se nadam u 2021. Ali će nam odgovor na to pitanje dati budućnost kojoj mi možemo da 

doprinesemo našim odgovornim ponašanjem i vakcinisanjem. 

Najbitnija simptomatska terapija 

Osim vakicne protiv virusa Covid-19, pominje se i lek. Kakav je lek u pitanju? 

- Još uvek nema specifičnog leka koji bi eliminisao virus. U toku su klinička ispitivanja različitih lekova i 

neki od njih su za sada pokazali minimalnu efikasnost. Najbitnija je simptomatska terapija, terapija 

kiseonikom i kortikosteroidima kod onih najteže obolelih. 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

Počela vakcinacija zdravstvenih radnika u Srbiji, državni sekretar prof. dr Zoran Radovanović među 

prvima primio vakcinu 

Distribucija novog kontigenta vakcine protiv zarazne bolesti kovid- 19, otpočela je danas u ranim 

jutarnjim satima, te su svi veći Instituti i Zavodi za javno zdravlje u Srbiji u toku prepodneva na 

raspolaganju imali planirane količine Fajzerove i Sputnjik vakcine. 

Vakcinacija zdravstvenih radnika je i zvanično počela, a među prvima je vakcinu primio i državni sekretar 

u Ministarstvu zdravlja i doskorašnji generalni dirketor Kliničkog centra Niš prof.dr Zoran Radovanović. 

- Primio sam Fajzerovu vakcinu, mada je potpuno nebitno, jer su sve testirane i potpuno bezbedne, 

nemam nikakve reakcije i osećam se dobro. Ponosan sam na svoju zemlju, na čitav državni sistem i 

zdravstvo, jer je još jednom pokazana odgovornost i briga za sve naše građane, a ujedno me i raduje, što 

je prema procenama epidemiologa, interesovanje za vakcinaciju dosta veliko, što samo znači da ljudi 

imaju poverenja u svoju zemlju - istakao je dr Radovanović. 

Ovo je veliki dan za Srbiji, dodao je on, pružajući podršku kolegama koje su u crvenoj zoni. 

- Kao neko ko je zadužen za koordinaciju funkcionisanja i rada zdravstvenih ustanova na jugu i jugoistoku 

zemlje, smatram da je ovo način da u ime države i resornog Ministarstva, pokažem ozbiljnost i potpuno 

poverenje i na taj način, pružim podršku svima u Srbiji, koji su se sve vreme borili za ovaj istorijski 

trenutak - rekeo je Radovanović. 

Kao što je i najavljeno, nakon jučerašnjeg sastanka ministra zdravlja Zlatobora Lončara i njegovih 

najbližih saradnika, sa predstavnicima Nacionalnog komiteta za imunizaciju, planirano je da ove nedelje, 

bude vakcinisano 2.500 ljudi u gerenetološkim centrima i skoro 8.500 zdravstvenih radnika širom Srbije, 



 
 

od toga 1.764 samo u Nišu. Prioritet će biti medicinari koji rade u jedinicama intezivne nege, prijemmo- 

trijažnim ambulantama, kovid bolnicama, 

Za Nišavski okrug, za ovu nedelju biće isporučeno 2.400 doza vakcina, od kojih je 1.939 namenjeno za 

vakcinaciju zdravstvenih radnika, a ostatak za radnike i korisnike socijalnih ustanova. Nakon raspodele 

prema utvrđenim prioritetima, vakcinaciju će obavljati zdravstveni radnici Doma zdravlja Niš, koji su već 

obučeni za to, a današnja isporuka od 800 doza, namenjena je vakcinaciji medicinara u Kliničkom centru 

Niš. 

Da podsetimo, tokom jučerašnjeg dana u Srbiju je stiglo 19.500 doza Fajzerove vakcine, a već je bilo 

raspoloživo i 2.400 doza ruske vakcine Sputnjik. Plan je da sve doze budu utrošene do kraja nedelje, s 

obzirom na to da se očekuje da sledećeg ponedeljka stigne novi kontigent Fajzerove vakcine. 

- Kako je i najavljeno juče na sastanku, a kako je kolega Đerlek potvrdio, ovog meseca trebalo bi da 

dobijemo oko 80.000 doza Fajzerove vakcine, veliku količinu ruske vakcine Sputnjik, ali i kineske vakcine, 

dok će u februaru u Srbiju stići još 200.000 doza Fajzrove vakcine, potvrdio je prof. Radovanović i 

naglasio da će država i nadležni učiniti sve, da tempo bude maksimalno pojačan, kako bi se imunizacija 

sprovodila što brže i kako bi što više ljudi primilo vakcinu. 

Počela vakcinacija i u Kliničkom centru Kragujevac 

U Kliničkom centru Kragujevac danas je počela imunizacija portiv korona virusa, a Fajzerovu vakcinu je 

primilo 125 zdravstvenih radnika. 

Direktor te zdravstvene ustanove Predrag Sazdanović najavio je da će nove doze vakcina protiv korona 

virusa stići krajem ove i početkom sledeće nedelje, prenosi portal Infokg. 

Sazdanović je rekao da za vakcinaciju vlada veliko interesovanje zaposlenih u kragujevačkom kovid 

sistemu. 

Dodaje da su se zaposleni dobrovoljno prijavili i da će se imunizacija odvijati po fazama. 

- U prvoj fazi danas Fajzerovu vakcinu primaju zaposleni u Kliničkom centru, odnosno lekari, tehničari i 

drugo medicinsko osoblje, koji su već 10 meseci u kovid sistemu na prvoj liniji odbrane. Potom ćemo 

sukcesivno, u petak i ponedeljak, vakcinisati i ostale zaposlene, koji nisu u kovid sistemu - rekao je 

Sazdanović. 

Kako dodaje, očekuje da dobiju za sada oko 450 Fajzerovih vakcina. 

- Kako budu druge vakcine pristizale, pre svega mislim na Sputnjik V, koji je dobio dozvolu od Agencije za 

lekove i medicinska sredstva Srbije, sprovešćemo vakcinaciju i ostalih zaposlenih u Kliničkom centru 

Kragujevac - izjavio je Sazdanovic. 

Posle toga će toga krenuti i vakcinacija zaposlenih u Domu zdravlja i Institutu za javno zdravlje. 



 
 

 

 

U KCV u Novom Sadu počela vakcinacija medicinskog osoblja 

U Kliničkom centru Vojvodine u Novom Sadu danas je počela vakcinacija medicinskog osoblja koje je 

uključeno u sistem lečenja protiv oboljenja izazvanog virusom COVID-19. 

Kako kažu u KCV, u narednim danima Fajzer vakcinom će biti vakcinisano 500 lekara, medicinskih sestara 

i zdravstvenih tehničara koji rade u jedinicama intenzivne terapije, prijemo trijažnim ambulantama i 

kovid centrima KCV. 

Među prvima vakcinu su primili direktorka KCV-a dr Edita Stokić i anesteziolog asistent dr sci. med. 

Vladimir Dolinaj koordinator COVID jedinice intenzivnog lečenja KCV. 

- Kako je vakcinacija pored prirodnog prokužavanja jedini način sprečavanja daljeg širenja COVID – 19 

apelujem na naše građane da se, čim se steknu uslovi, podvrgnu vakcinaciji – poručio je dr Dolinaj. 

Član Gradskog veća za zdravstvo dr Dragan Stajić vakcinisan je danas na Klinici za ginekologiju i 

akušerstvo KCV gde je zaposlen kao lekar specijalist a vakcinu je primio i upravnik te klinike doc. dr 

Đorđe Ilić. 

- Ovo je veoma važan trenutak za zdravstvene radnike, ali i za sve građane uopšte. Veoma sam ponosan 

na našu državu i na naše zdravstvene radnike koji ulažu ogromne napore kako bi se izborili sa ovim 

virusom i sačuvali ljudske živote. Ja svojim primerom želim da ukažem na to da je vakcina potpuno 

bezbedna i da predstavlja izlaz iz teške situacije sa kojom se već dugo suočavamo - izjavio je dr Stajić. 



 
 

 

 

INVESTICIJA OD JOŠ PET MILIONA EVRA: Najavljena dalja ulaganja u Opštu bolnicu u Leskovcu 

NAKON rekonstrucije fasade i zamene stolarije glavne zgrade Opšte bolnice u Leskovcu, u šta je uloženo 

oko pet miliona evra, obnova ove zdrastvene ustanove biće nastavljena novom fazom radova čija 

predračunska vrednost iznosi oko 5,2 miliona evra. 

Gradonačelnik Leskovca Goran Cvetanović je tim povodom najavio sastanak sa predstavnicima 

Kancelarije za upravljanje javnim ulaganjima koja bi trebalo da finansijski podrži kompletnu 

rekonstrukciju leskovačke bolnice. 

- U direktnoj komunikaciji sa predsednikom Srbije Aleksandrom Vučićem i Vladom Srbije uspeli smo da 

dogovorimo da se rekonstruiše sve u ovoj zdravstvenoj ustanovi. Biće zamenjene sve instalacije i 

nabavljeni savremeni medicinski aparati za šta će ukupno biti izdvojeno oko 44 umesto 21 milion evra 

koliko je ranije planirano – istakao je gradonačelnik Cvetanović. 

Projekat svih neophodnih radova finansiraće leskovačka lokalna samouprava koja će za te namene iz 

svog budžeta da izdvoji 52 miliona dinara. 

 

 

 



 
 

 

 

Nova Medicinska oprema za Specijalnu bolnicu "Kovin" 

NOVI SAD - Zahvaljujući dodeljenim sredstvima za medicinsku opremu Vlade AP Vojvodine i Pokrajinskog 

sekretarijata za zdravstvo, dijagnostički centar Specijalne bolnice za psihijatrijske bolesti ,,Kovin” 

opremljen je novim ultrazvučnim kolor dopler aparatom, a intezivna nega neurološkog odeljenja 

opremljena je novih osam  pacijent monitora.  

Pacijent-monitori su aparati namenjeni za praćenje vitalnih funkcija i parametara kod teže somatskih 

obolelih pacijenata, dok je kolor dopler aparat namenjen za dijagnostiku određenih bolesti, kao i za 

snimanje krvnih sudova vrata i perifernih krvnih sudova. 

Već nekoliko godina za redom, tradicionalno, uoči novogodišnjih i božićnih praznika, Princeza Katarina 

obraduje naše pacijente vrednim novogodišnjim poklon paketima, i na taj način pacijentima učini veliku 

radost i ulepša im pretpraznične dane, koje provode van svojih porodica.Takođe, ,,Lajflajn” je 

učestvovao u opremanju trpezarije i dnevnog boravka za pacijente na Odeljenju za nepsihotične 

poremećaje i granična stanja, što je sada izolaciono odeljenje. 

Važno je da napomenemo, dobrotvorno udruženje ,,Serbian American Medical Association” doniralo je 

bolnici savremenu industrijsku veš mašinu, koja će zadovoljiti potrebe ustanove za normalno 

funkcionisanje rada u perionici, a samim tim i čitave bolnice. 

Caritas Srbije uputili su bolnici donaciju u vidu lične zaštitne opreme. Ambasada Suverenog Malteškog 

reda u Republici Srbiji donirala je dezinfekcioni tunel, kako bi bolnica imala uslove za bezbedan rad 



 
 

tokom epidemije korona virusa. Postavljanje tzv. dezo-tunela na ulazu u bolnicu omogućuje 

svakodnevno funkcionisanje i siguran ulaske u prostorije, ali doprinosi i čuvanju zdravlja korisnika i 

zaposlenih. 

Vrednu donaciju u vidu jastuka, ćebadi i podloški za dušek, uputila je kovinskoj bolnici Međunarodna 

pravoslavna dobrotvorna organizacija (IOCC). Humanitarna pomoć dopremljena je vozilom Crvenog krsta 

Srbije. 

 

 


